
VOORLOPIGE AGENDA 

 

 

 

 

 

OPENBARE RAADSINFORMATIEAVOND 11 JUNI 2019 

 

AANVANG 19.30 UUR 

 

 

I. Opening door voorzitter mevrouw S.J. van de Goor-Gelens 

 

 

II. Jaarverslag 2018 PlusTeam. 

 

1. De historie van het beleidspunt  

Op 6 juni ligt het jaarverslag van het PlusTeam, direct besluitvormend, TER 

KENNISNAME, voor aan de raad. Het idee is dat we een week later (in deze 

raadsinformatieavond) hierover uitgebreid, beeldvormend in gesprek gaan. 

Ans van der Velden, Manager PlusTeam, zal dan in het algemeen uitleg geven 

over het functioneren van het PlusTeam tot nu toe. Daarbij gaat zij het liefst 

in op wat de raad van en over het PlusTeam wil weten. 

 

Voorbereiding 

Het jaarverslag 2018 van het PlusTeam is bijgesloten en kan ter voorbereiding 

worden doorgenomen. 

Welke vragen leven er verder concreet bij de raad? 

Graag roepen wij u op om concrete vragen die bij u leven, uiterlijk 6 juni aan 

te reiken, zodat de presentatie daaraan kan worden aangepast. 

 

Vanuit de agendacommissie is namens de raad aangegeven dat er ook 

concrete informatiebehoefte bestaat over wat er gebeurt om de kosten in de 

jeugdzorg te reduceren en over hoe het Plusteam geëvalueerd gaat worden. 

Hierop kan tijdens deze raadsinformatieavond echter niet inhoudelijk in 

worden gegaan. 

De kosten van jeugdzorg bestrijken namelijk een veel groter terrein dat het 

PlusTeam alleen. De opdracht tot evaluatie van het PlusTeam moet nog 

verstrekt worden aan een externe partij en is nog niet geformuleerd. Daar 

valt op 11 juni nog geen concrete informatie over te geven. 

De Portefeuillehouder zal ter inleiding kort aangeven op welk moment deze 

onderwerpen wel met de raad kunnen worden besproken. 

 

2. Het doel van de raadsinformatieavond 

Doel van deze raadsinformatieavond is dat de raadsleden een duidelijk beeld 

krijgen van wat de werkzaamheden van het PlusTeam inhouden. 

 

3. De opzet van de raadsinformatieavond 

Aan de hand van het jaarverslag zal Ans van der Velden terugblikken op 2018 

en vertellen hoe het PlusTeam werkt. 

Ook zal zij, aan de hand van een geanonimiseerde casus in de zware 

jeugdzorg, vertellen over de concrete werkzaamheden binnen het PlusTeam,.  

 

4. Bijlagen 

Jaarverslag 2018 PlusTeam 

 

 

 



VOORLOPIGE AGENDA 

III. Sportaccommodaties (sporthallen ’t Hazzo, de Pracht en Hoeveland). 

 

1. De historie van het beleidspunt 

In het Waalres akkoord staat:  

Borg de mogelijkheid voor ontmoeten in elke wijk voor nu en later. Kom in 

dat licht met duidelijke kaders over het opdrachtgeverschap, het 

eigenaarschap, commerciële exploitatie, subsidiering en de wenselijkheid van 

privatisering van gemeentelijk vastgoed. Organiseer ter voorbereiding hiervan 

een raadsbrede discussie rondom de gemeenschapshuizen en 

sportaccommodaties. 

De aanstaande verbouwing van sporthal ’t Hazzo is aanleiding geweest om 

onderzoek te laten uitvoeren naar het beheer van de 

binnensportaccommodaties in de gemeente Waalre. Het gaat hierbij om 

sporthallen De Pracht, 't Hazzo en Hoeveland. 

 

2. Het doel van de raadsinformatieavond 

Tijdens deze bijeenkomst informeert ICS namens het college de raadsleden 

over het voorliggende vraagstuk en de bijbehorende scenario’s.  

 

3. De opzet van de raadsinformatieavond 

Wethouder van Holstein verzorgt een korte inleiding. Vervolgens presenteren 

Onno Damen en Michel de Boer van ICS adviseurs het voorliggende vraagstuk 

en de bijbehorende scenario’s.  

De aanwezigen worden in de gelegenheid gebracht om vragen te stellen of 

extra aandachtspunten te benoemen. 

 

 

IV. Sluiting. 

 

De stukken behorende bij deze vergadering vindt u na 29 mei 2019 op de website van de 

gemeente Waalre www.waalre.nl/gemeenteraad in de vergaderkalender.       

 


